
ZÁPIS č. 12/2000 (111) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 14. listopadu 2000 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
 
Přítomni: viz presenční listina (celkem 16 senátorů) 
 
Omluveni:          Lhotáková/FA, Novotný/FaVU, Hofmann/FT, Výlupek/FaME, Pady�ák/FP 
 
Neomluveni:       Bo�ek/FAST, Materna/FAST, Kří�/FaVU, Deml/FaVU  
 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora  
3. Schválení návrhu rektora na sloučení CVUT ve Zlíně s KaM ve Zlíně 
4. Projednání záměru vedení VUT na vytvoření fakulty informačních technologií (FIT) 
5. Projednání vnitřních předpisů VUT: 

* Statutu VUT 
* Volebního a jednacího řádu AS VUT 
* Příloh statutu FAST 
* Jednacího řádu Umělecké rady FaVU 

6. Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
* Informace o Bílé knize (Ing. Výlupek) 

7. Různé 
 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
! Ing. Kozák vznesl dotaz, na jaké období byl ustaven do funkce děkana FAME ve Zlíně 

Prof. Trnka. Rektor VUT odpověděl, �e Prof. Trnka je jmenován do 31.12.2003, ustaven 
do funkce v�ak byl pouze na dobu do 31. 12. 2000 (tj. do zřízení UTB ve Zlíně). 

! Na dotaz předsedy AS VUT informoval předseda SK AS VUT �vec o zasedání studentské 
komory dne 31.10.2000. Na tomto zasedání byla přijata kladná usnesení ke v�em bodům 
usnesení minulého zasedání AS, kdy nebyla studentská komora usná�eníschopná (zápis o  
jednání SK byl ulo�en do archivu AS VUT). Usnesení AS VUT jsou pak následující: 

  
UAS 1 (UKAPAS 5/110 + USKAS 1 ze dne 31.10.2000) 
AS VUT schvaluje návrh kvestora VUT na prodej areálu Veslařská 230 Ministerstvu národní 
obrany. 
 
UAS 2 (UKAPAS 6/110 + USKAS 2 ze dne 31.10.2000) 
AS VUT schvaluje návrh směnné a darovací smlouvy mezi VUT v Brně a městem Brnem ve 
smyslu usnesení zasedání Zastupitelstva města Brna z 5. a 6. 9. 2000.  
 
UAS 3 (UKAPAS 7/110 + USKAS 3 ze dne 31.10.2000) 
AS VUT deleguje do pracovní skupiny pro novelizaci Statutu VUT a DZ VUT zřízené 
rozhodnutím rektora č. 13/2000 Mgr. Bo�ka a Doc. Zbořila a jako náhradníka Doc. 
Münsterovou. 
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UAS 4 (UKAPAS 8/110 + USKAS 4 ze dne 31.10.2000) 
AS VUT souhlasí s tím, �e po dobu dlouhodobé nepřítomnosti člena AS VUT je mo�né jeho 
zastupování řádně zvoleným náhradníkem (Čl. 7, odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS 
VUT). 
 
! Předseda AS opět po�ádal přítomné, aby z důvodu nemoci paní Cardové předkládali své 

důle�ité připomínky a náměty (které po�adují mít v zápise) v písemné formě nejpozději do 
konce jednání AS VUT. 

! Předseda AS seznámil členy AS VUT s dopisem Petry Luká�kové/FA, ve kterém mu 
oznamuje své odstoupení z funkce členky AS VUT.  

 
 
Ad 2) Informace rektora, prorektorů, kvestora a kancléřky 
! Rektor Vrbka: 
a) Informoval o zřízení FIT (původní bod 4 programu tohoto zasedání AS):  
 Do�lo ke změnám � současná představa vedení VUT je, �e  FIT vznikne zřízením a ne 

rozdělením FEI (jak se původně předpokládalo) a bude vznikat pouze na bázi Ústavu 
informatiky a výpočetní techniky (ÚIVT) FEI. Z toho vyplývá, �e změna FEI nebude příli� 
velká. Na FEI i FIT budou existovat bakalářské, magisterské a doktorské studijní 
programy, do kterých budou mít otevřený přístup studenti obou fakult - počítá se i se 
vzájemným propojením předmětů na úrovni FEI a FIT. Studijní programy FIT budou 
pokrývat oblast informačních technologií včetně aplikací, tj. s úzkou vazbou např. na 
telekomunikační sítě. Ji� nyní je velký zájem o absolventy této fakulty (Microsoft, 
Flextronics). Na úrovni VUT bude ustavena koordinační rada pro zřízení FIT, podřízená 
rektorovi. Kromě toho existuje pracovní skupina pro zřízení FIT pod vedením prof. Hru�ky 
z ÚIVT FEI. Dopady na pracovi�tě si obě fakulty vyře�í samy. ÚIVT a FEI nyní pracují na 
podkladech pro důvodovou zprávu, ve které by mělo být poukázáno i na problémy 
předpokládané na FEI po zřízení FIT. Záměr zřízení FIT ji� byl projednán a schválen 
Správní radou VUT, která jej pova�uje za cestu jak uspokojit poptávku studentů i 
odběratelů. Záměr o zřízení FIT bude také předlo�en Vědecké radě VUT na jejím 
prosincovém zasedání. AS VUT by měl schválit záměr zřízení FIT na svém zasedání dne 
12. 12. 2000. Předpokládá se, �e FIT by byla zřízena k 1.1.2002. 

Diskuse: 
- Doc. Podrou�ek: Po�adoval, aby v důvodové zprávě o zřízení FIT bylo uvedeno stanovisko 

vědecké rady, akademického senátu a roz�ířeného kolegia děkana FEI, neboť v�echna 
jednání zatím vedli jen zástupci ÚIVT.  

- Odpověděl Doc. Zbořil: Prozatím bylo jen posuzováno, jestli je vytvoření FIT vůbec 
mo�né. Stanovisko FEI bylo uvedeno ve zprávě proděkana Vrby a je jedním z podkladů 
pro důvodovou zprávu. Po předlo�ení důvodové zprávy ke zřízení FIT rektorem VUT se 
bude moci k této zprávě vyjádřit jakýkoliv orgán FEI a VUT.  

- Prorektor Dub: Připomněl otázku DZ VUT v souvislosti se zřízením FIT.  
- Doc. Zbořil: informoval o stanovisku pracovní skupiny zřízené k tomuto účelu rektorem 

VUT (rozhodnutí č.13/2000); skupina dospěla k názoru, �e DZ by se z principu měnit 
neměl. Formulace v DZ, �e vedení VUT nepředpokládá změnu počtu fakult nevylučuje 
tuto změnu, bude-li potřebná a zdůvodnitelná.  

- Prorektor Dub: nebude proto přijímán nový DZ VUT, ale bude přijat dokument o zřízení 
FIT. Nepůjde o rozdělení FEI, ale o zřízení nové fakulty. V jednom nebo ve dvou 
dokumentech na úrovni VUT se dosud mluvilo obecně o vytvoření nové fakulty, neboť se 
nevědělo, jakou formou FIT vznikne. Na ÚIVT je 13% v�ech pracovníků FEI a zaji�ťují 
jen 15% předmětů FEI.  



 3

- Prof. Balátě: znovu upozornil, �e Ústav automatizace a informační techniky existuje také 
na FSI. Doporučil integraci a úzkou spolupráci v�ech ústavů zabývajících se výukou 
informačních technologií na různých fakultách.  

- Odpověděl rektor Vrbka: toto je otázka tvorby interdisciplinárních studijních programů, 
které vy�adují jiný způsob financování fakult � ne podle počtu studentů, ale podle slu�eb, 
které fakulta vykonává pro sebe i pro jiné fakulty. Zatím je nutné se soustředit na podporu 
mezifakultní spolupráce.  

b) Informoval členy AS VUT o setkání vedení VUT s poslanci a senátory PČR za brněnský 
region, které proběhlo dne 13. 11. 2000 a kterého se m.j. zúčastnili i ministr zdravotnictví 
Fi�er a bývalý ministr spravedlnosti Motejl. Hosté byli seznámeni s plány a projekty VUT, 
kterým vyslovili jednoznačnou podporu. S uspokojením také konstatovali, �e VUT dobře 
slou�í městu i regionu. Rektor ocenil navázání osobních kontaktů. 

  
! Kvestor Pěnčík: 
a) Projednává dopravní značení na spojce mezi ulicí Červinkovou a lávkou přes ulici 

Hradeckou, dále také na ulici Purkyňové u odbočky k budově FCH a FEI. Dr. Kábelová 
upozornila, �e značení k FCH není dostatečné. Kvestor přislíbil dal�í jednání.  

b) Projednal s DPmB posílení spoje 99 (na základě po�adavků studentů). 
c) Informoval o souhlasu Správní rady VUT se směnnou smlouvu mezi VUT a městem 

Brnem a darovací smlouvou města Brna VUT na vyrovnání na�ich závazků. Kvestor 
po�ádal primátora, aby se zasadil o vyjasnění vztahů mezi VUT a TPB. Byla prodána 
Veslařská 230, VTÚO se proto vystěhuje z ulice Rybkova, FAST se přesune z Údolní na 
Rybkovu. Správní rada souhlasí s prodejem Hlinek, Mendlova nám. 18, Bratislavské 24 a 
reálu ve Veverské Bitý�ce. Jednání bylo zahájeno v těchto dnech, po�adujeme maximální 
tr�ní ocenění. Správní rada VUT souhlasí s postupem při vydávání historického majetku 
městu Brnu (Květná, ly�ařský svah); o ostatních lokalitách (Údolní, Gorkého, Listovy 
koleje) budou zpřesněny formulace.  

d) Informoval o tom, �e M�MT zaregistrovalo k 1. 11. 2000 dodatek mzdového předpisu 
VUT, který se týká 14. platu. Tajemníci fakult mají předat souhrnné údaje k celkovému 
posouzení. 

e) Rozdal senátorům návrh dodatku č. 3 Mzdového předpisu, zahrnující  věci ze Zákona o 
mzdě a platu, apod.. Součástí tohoto dodatku jsou obě tabulky mzdových tarifů. Na 
výjezdním zasedání ve Velkém Meziříčí bylo pracovně předlo�eno zvý�ení tarifů 
akademických pracovníků.   U ostatních pracovníků se navrhuje dvouřádková tabulka � do 
3 let praxe, nad 3 léta praxe. Dne 10.11.2000 se tento návrh projednával s Koordinační 
odborovou radou VUT, kde byl za AS VUT přítomen doc. Podrou�ek. Projednávaly se 
předev�ím dvě připomínky KOR:  
1. v tabulce akademických pracovníků doporučila KOR, aby u A2a (tj. OA bez vědecké 

hodnosti) bylo provedeno zvý�ení ne na 10300,-Kč/měsíc, ale na 10450,-Kč/měsíc; 
kvestor soudí, �e tuto připomínku lze akceptovat.   

2. Největ�ím problémem bylo projednávání dvouřádkové tabulky ostatních pracovníků.  
KOR po�aduje třířádkovou tabulku (do 3 let, do 15 let, nad 15 let praxe). Kvestor bude 
předkládat nový návrh. V nejni��ím stupni bude minimální tarif 5000,-Kč/měsíc, ve 
shodě s tím co zamý�lí předlo�it ministr �pidla za MPSV. Třířádková tabulka má 
absolutní hodnotu navý�ení stejnou jako tabulka dvouřádková, zvý�ené tarify jsou ale 
ve v�ech řádcích.   

Doc. Podrou�ek připomněl, �e KOR nechtěla jen třířádkovou tabulku, ale také navý�ení 
tarifů. Tento po�adavek/doporučení podpořili také doc. Zbořil, doc. Munsterová a dal�í 
členové AS VUT. Kvestor navrhuje účinnost tabulek mzdového předpisu od 1.4.2001, aby 
se dalo vypočítat, jestli na úpravy bude mít VUT prostředky. Výrazněj�í navý�ení tarifů,  
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není mo�né, neboť by muselo jít pouze na úkor něčeho jiného. Provozní prostředky VUT 
jsou v�ak u� nyní značně podfinancovaná. Předlo�ený návrh dodatku mzdového předpisu 
bude schvalován na pří�tím zasedání AS VUT.  

f) Upozornil na fond ministra �kolství č. 1 pro rozvoj uměleckých vysokých �kol, kam by 
měly být vřazeny i umělecké fakulty existující při jiných ne� uměleckých vysokých 
�kolách. Rektor Vrbka sdělil, �e o toto se ji� několikrát pokou�el, ale rektoři uměleckých 
vysokých �kol na takové ře�ení nechtějí přistoupit s odůvodněním, �e předmětné fakulty 
nedosahují ani potřebného rozsahu ani kvality umělecké činnosti. Přesto si je v�ak třeba 
pov�imnout, �e rozdíly v koeficientech jsou příli� vysoké. Doc. Mohelník uvedl na 
podporu stanoviska rektora a kvestora, �e FA VUT má doktorský studijní program velmi 
podobný jako V�UP v Praze.V důsledku toho soutě�í v praxi absolventi FA s absolventy 
V�UP a musí v této soutě�i obstát. 

g) Předává návrh metodiky rozpočtu na r. 2001, do něj� byly ve Velkém Meziříčí 
zakomponovány některé změny. Od posledního jednání AS VUT při�la jen jedna 
připomínka, a to od Doc. Podrou�ka, která po diskusi s rektorem byla přijata. Jde  o otázku 
zachování bonifikace ve vzdělávací činnosti za získání projektu FRV�. Bylo přijato 
přechodné ře�ení, �e toti� FRV� bude započítáván ji� jen v r. 2001 a to pouze za rok 2000. 
Od r. 2002 by se FRV� neměl započítávat vůbec. 

h) Na pří�tím zasedání AS VUT orientačně předlo�í rozpočet stavební komise a informačních 
technologií. Půjde o velké celo�kolské investice. 

i) Informoval o novém organizačním řádu CVIS, který platí od 1.11.2000. CVIS je podle 
tohoto řádu rozděleno do pěti oddělení:   
1. Univerzitní informační systém (vedoucí Ing Buřil),  
2. Multimedia (personálně zabezpečuje dočasně Ing Křivánek),  
3. Správa páteřní sítě a administrativních serverů (vedoucí Ing Záhořík),  
4. Správa centrálních serverů (vedoucí Ing Horský),  
5. Provoz ( vedoucí Ing Horák).   

j) Do konce listopadu bude projednávat s tajemníky fakult předpoklad rozpočtu na r. 2001. 
Zatím se na fakultách nejeví problémy s výjimkou odpisů, které stále rostou (v květnu 
2000 byl předpoklad 139 milionů Kč, nyní se jeví potřeba 146 milionů Kč � není jisté, 
jestli se toto pokryje). 

Diskuse: 
- Ing. Kozák: Dal návrh na jiné dělení financí mezi Centrum VUT a fakultami.  
- Odpověděl kvestor: Návrh předpokládá stejný procentuální podíl v�ech fakult. Návrh Ing. 

Kozáka  předpokládá příspěvky fakult podle normativního počtu studentů. 
- Doc. Podrou�ek: Vznesl dotaz na započítávaný počet studentů. Podle dosavadních zpráv 

bude M�MT hradit nárůsty 1% magisterských studentů a 5% bakalářských studentů. 
Vedení VUT přitom předpokládá, �e M�MT bude hradit v�echny studenty. Po�ádá vedení 
VUT o mimořádné financování nových studentů na budoucí FIT?   

- Odpověděl kvestor: M�MT mění metodiku, např. studenti s vět�ím ne� ročním 
překročením nemají být započítáváni, a pod.. V současné době se tedy neví, jak se studenti 
budou počítat. Předpokládá se v�ak, �e zvý�ený počet studentů na FIT  bude třeba hradit 
z prostředků VUT.   

- Prorektor Dub: Prozatím se neví, jak se podle M�MT vygeneruje normativní počet    
studentů.  

- Kvestor: Dosud se také neví, jaký bude počet financovaných studentů bakalářského a 
magisterského studia. Vedení VUT v�ak projednalo DZ fakult, kde se dotklo 
předpokládaného zvý�ení počtu studentů. Z tohoto ujednání se musí vycházet. Na FAVU je 
limit 210 studentů stanoven na minimálně dal�ích 5 let.  
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- Rektor: Počet studentů je citlivá otázka. Vláda chce mít více vysoko�kolských studentů, 
proto M�MT musí jednou kvóty uvolnit � v ČR chybí 50% vysoko�kolských studentů ve 
srovnání s Evropou.  

- Doc. Zbořil: Znovu připomněl jednání ve Velkém Meziříčí, kde se v�ichni odhodlali 
přijímat vět�í počty studentů, ne� je povoleno a tím i riskovat, �e někteří studenti nebudou 
proplaceni.  

- Doc. Podrou�ek: M�MT mělo v leto�ním roce  bariéry ± 1%, nebo +3%, -1%. Má VUT 
připraveno něco podobného pro fakulty?  

- Kvestor: Ano � ve vzdělávací činnosti. 
 
 
Ad 3) Schválení návrhu rektora na sloučení CVUT ve Zlíně s KaM ve Zlíně 
Dne 26.9.2000 byli členové AS informováni prorektorem Sáhou o nutnosti sloučit Centrum 
VUT ve Zlíně s KaM ve Zlíně a vyslovili s tímto sloučením předbě�ný souhlas. Rektor VUT 
předlo�il na dne�ním zasedání oficiální návrh na toto sloučení (příloha č.1 tohoto zápisu) a 
předseda AS VUT nechal o předlo�eném návrhu hlasovat. 
 
Návrh na usnesení AS č. 5 
AS VUT schvaluje návrh rektora ze dne 13.11.2000 na sloučení Centra VUT ve Zlíně s 
Kolejemi a menzou ve Zlíně. 
Hlasování (v okam�iku hlasování nebyli přítomni 2 senátoři) 
Pro - 14 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlas 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl schválen 
 
UAS 5 
AS VUT schvaluje návrh rektora ze dne 13.11.2000 na sloučení Centra VUT ve Zlíně s 
Kolejemi a menzou ve Zlíně. 
 
 
Ad 4) Projednání záměru vedení VUT na vytvoření fakulty informačních technologií (FIT) 
Záměr byl projednán v rámci bodu 2) �Informace rektora, ...� tohoto zasedání. 
 
 
Ad 5) Projednávání vnitřních předpisů VUT: 
♦ Statutu  VUT 

Prorektor Dub senátorům rozdal návrh změn statutu VUT a společně s předsedou AS 
přítomné členy AS s těmito změnami seznámili. Změny se týkají čtyř oblastí � vypu�tění 
v�eho, co souvisí se vznikem UTB, určení nového počtu členů AS VUT, zahrnutí 
dlouhodobých záměrů VUT a jednotlivých fakult a oprav zřejmých chyb (např. sídla 
�koly). Změny statutu VUT by měly být schváleny AS VUT na pří�tím zasedání.  
Doc. Mohelník připomněl, �e je třeba zamyslet se i nad organizační strukturou fakult, 
které se týkají čtyři provázané paragrafy zákona o V�.  Chybí výklad pojmu �organizační 
struktura fakult� ve vztahu ke specifikaci jejich ústavů. Součásti fakult by měly kopírovat 
uskupení podle financování. 

♦ Volebního a jednacího řádu AS VUT 
Je třeba vzít na vědomí úkol, �e slo�ení AS VUT musí být ře�eno zásadně v průběhu roku 
2001 (vznik FIT,vznik CEVAPO a CESA). 
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Návrh na usnesení AS č. 6 
AS VUT se zavazuje ře�it ve spolupráci s vedením VUT problematiku slo�ení AS VUT 
s ohledem na změny ve struktuře VUT a s ohledem na po�adavky AS jednotlivých fakult. 
Hlasování 
Pro - 12 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 1 hlas 
Proti - 3 hlasy 
Návrh byl schválen 
 
UAS 6 
AS VUT se zavazuje ře�it ve spolupráci s vedením VUT problematiku slo�ení AS VUT 
s ohledem na změny ve struktuře VUT a s ohledem na po�adavky AS jednotlivých fakult. 
 
♦ Příloh statutu FAST 
 Pro nepřítomnost Mgr. Bo�ka byl tento bod odlo�en na pří�tí zasedání AS VUT. 
♦ Jednacího řádu Umělecké rady FaVU (JŘ UR FaVU) 

O JŘ UR FAVU podala zprávu Doc. Münsterová. Informovala členy AS VUT, �e AS 
FAVU i pověřený děkan FaVU Ondračka s návrhem dokumentu souhlasí a ani ona sama 
v něm nenalezla �ádné závady. Proto doporučila tento řád k přijetí. 

       Po del�í diskusi v�ak senátoři rozhodli odlo�it definitivní projednání JŘ UR FAVU na 
pří�tí zasedání, aby mohl být odsouhlasen novým děkanem FAVU, o něm� se 
předpokládá, �e bude zvolen 21.11.2000. Také doporučují nové projednání a 
odsouhlasení tohoto řádu novým AS FAVU a aby na něm byly podpisy nového děkana 
FAVU a současného předsedy  AS FAVU. 

 
 
Ad 6) Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
Doc. Münsterová informovala o národním semináři o Bílé knize, který připravuje M�MT. 
Upozornila na adresu pro mo�né přihlá�ky na WWW stránkách M�MT. Dále stručně 
informovala o průběhu říjnového zasedání předsednictva RV� a o připravovaném zasedání  
sněmu RV� 30. 11. 2000.  
Ing. Výlupek se z dne�ního zasedání omluvil, a proto jeho vystoupení k Bílé knize bylo 
přelo�eno na pří�tí zasedání AS VUT  
 
 
Ad 7) Různé 
a) Doc. Zbořil sdělil, �e návrh na příplatky členům AS VUT � akademickým pracovníkům - 

předal rektorovi VUT, který tento návrh schválil a podepsal. Vý�e příplatků v Kč/měsíc: 
předsedové komisí a členové RV� 600, členové komisí 500, nečlenové komisí 400. Za 
absence na zasedání AS VUT byly příplatky kráceny.  

b) Doc. Zbořil připomněl dohodu členů AS VUT z minulého zasedání o tom, �e zbytek 
finančních prostředků AS VUT určených na provoz bude čerpán na tonery a papíry pro 
jednotlivé senátory. Po�ádal proto přítomné, aby mu co nejdříve sdělili buď číslo toneru 
nebo typ své tiskárny. 

c) Komise pro výběroví řízení na vedoucího CESA: Rektor nabídl, aby členem komise byl 
zástupce AS VUT, a po�ádal AS VUT o určení tohoto zástupce. Po krat�í diskusi do�el AS 
k závěru, �e do komise navrhne dva své zástupce: předsedu AS za KAP a předsedu SK AS 
za SK AS VUT.  
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Návrh na usnesení AS č. 7 
AS VUT v souladu se směrnicí rektora č. 1/1999, čl. 4, písm. e navrhuje rektorovi VUT, aby 
členy konkursní komise na ředitele CESA byl za KAP AS VUT  Doc. Zbořil a za SK AS 
VUT pan �vec. 
Hlasování (v okam�iku hlasování nebyl přítomen 1 senátor) 
Pro - 12 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 2 hlasy 
Proti - 1 hlas 
Návrh byl schválen 
 
UAS 7 
AS VUT v souladu se směrnicí rektora č. 1/1999, čl. 4, písm. e navrhuje rektorovi VUT, aby 
členy konkursní komise na ředitele CESA byl za KAP AS VUT  Doc. Zbořil a za SK AS 
VUT pan �vec. 
 
 
 

 
 

Pří�tí zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 12. prosince 2000 od 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
 
 
 
 
 
 
                 Jaroslav �vec                                                       Doc. Ing. Franti�ek Zbořil, CSc. 
předseda studentské komory AS VUT                                      předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
Zapsala: Doc. Ing. Eva Münsterová, CSc. 
 
 
 
 
 
 
PŘÍLOHA: 
1. Návrh na sloučení Centra VUT ve Zlíně s Kolejemi a menzou ve Zlíně 


